



Startup Weekend Internet of Things Luxembourg

Weekend, June 5 - 7, 2015

Opportunités de sponsoring

Startup Weekend Luxembourg revient avec deux évènements thématiques en 2015

Sponsor Platinum: 8.000 euro exclusifs pour les 2 évènements

- Le logo avec lien internet sur le site
<http://www.up.co/communities/luxembourg/luxembourg/startup-weekend/6199>
- Opportunité d'avoir un stand et 2 posters dans les locaux de l'évènement
- Mention dans les communiqués de presse et autre communication
- Mention dans les slides d'introduction
- Possibilité d'inclure des goodies dans le 'welcome pack'
- Mention spéciale lors de la remise des prix
- Remise d'un prix à l'un des gagnants

Gold Sponsor: 3.000 euro pour 1 évènement ou 5.000 euro pour les 2 évènements

- Le logo avec lien internet sur le site
<http://www.up.co/communities/luxembourg/luxembourg/startup-weekend/6199>
- Opportunité d'avoir un stand et 1 poster dans les locaux de l'évènement
- Mention dans les communiqués de presse et autre communication
- Mention dans les slides d'introduction
- Possibilité d'inclure des goodies dans le 'welcome pack'

Silver Sponsor: 1.500 euro pour 1 évènement ou 2.500 euro pour les 2 évènements

- Le logo avec lien internet sur le site
<http://www.up.co/communities/luxembourg/luxembourg/startup-weekend/6199>
- Opportunité d'avoir un poster dans les locaux de l'évènement
- Mention dans les communiqués de presse et autre communication
- Mention dans les slides d'introduction

Sponsors globaux



DOMAIN.COM ...

Sponsors locaux confirmés



agilepartner



Microsoft

technoport[®]

business incubator | coworking | fab lab



Startup Weekend Internet of Things Luxembourg Weekend, June 5 - 7, 2015

Quand auront- lieu les prochains Startup Weekend Luxembourg ?

- 5-7 juin 2015 et
- 20-22 novembre 2015

Qu'est-ce que Startup Weekend Luxembourg ?

Startup Weekend Luxembourg est un évènement sur 54-heures non-stop où des entrepreneurs, développeurs, designers, marketeurs, gestionnaires produit, enthousiastes de startup et tous ceux intéressés à développer une entreprises vont se rassembler, partager des idées, former des équipes et lancer des projets. Le Technoport (Esch-Belval), Microsoft Luxembourg, Agile Partner sont les premiers sponsors locaux. Pour plus d'informations visitez www.luxembourg.up.co où suivez-nous sur Twitter @swluxembourg.

Qu'est-ce que Startup Weekend?

Startup Weekend™ soutien le développement et l'expansion de l'entrepreneuriat via des évènements à travers le monde qui visent à éduquer des futurs entrepreneurs en les immergeant dans un processus visant à pousser une idée vers le marché. Startup Weekend a construit un réseau de plus de 55,000 alumni, des milliers d'organisateur volontaires et 100 facilitateurs entraînés dispersés à travers plus de 300 villes et 100 pays. Kauffman Foundation, Google, Microsoft, .Co, Sendgrid et Amazon Web Services sont des sponsors globaux de l'initiative. Pour plus d'informations visitez www.startupweekend.org ou suivez les sur Twitter @startupweekend.

Comment puis-je aider?

Nous sommes activement à la recherche de sponsors financiers pour nous aider à couvrir certains frais d'organisation et de logistique. Nous restons cependant très ouverts à toute autre forme de sponsoring en nature nous permettant d'organiser l'évènement dans les meilleures conditions.

J'ai encore des questions ...

Consultez l'annexe pour le bilan des 3 premiers Startup Weekend Luxembourg et nous nous réjouissons de pouvoir répondre à toute autre question. Contactez-nous via Luxembourg@startupweekend.org



Sponsorship opportunities

Startup Weekend Luxembourg is coming back with 2 thematic events in 2015.

Platinum Sponsor: 8.000 euro exclusive for 2 events

- Logo with web-link on <http://www.up.co/communities/luxembourg/luxembourg/startup-weekend/6199>
- Opportunity to have a dedicated stand and 2 posters on the event site
- Mention in press releases and communications
- Mention on introduction slides
- Special mention during awards ceremony
- Handover of a price during the awards
- Opportunity to include goodies into welcome pack

Gold Sponsor: 3.000 euro for 1 event or 5.000 euro for the 2 events

- Logo with web-link on <http://www.up.co/communities/luxembourg/luxembourg/startup-weekend/6199>
- Opportunity to have a dedicated stand and 1 poster on the event site
- Mention in press releases and communications
- Mention on introduction slides
- Opportunity to include goodies into welcome pack

Silver Sponsor: 1.500 euro for 1 event or 2.500 euro for the 2 events

- Logo with web-link on <http://www.up.co/communities/luxembourg/luxembourg/startup-weekend/6199>
- Opportunity to have 1 poster on the event site
- Mention in press releases and communications
- Mention on introduction slides

Global sponsors



DOMAIN.COM ...

Local confirmed sponsors



business incubator | coworking | fab lab



Startup Weekend Internet of Things Luxembourg Weekend, June 5 - 7, 2015

When does Startup Weekend Luxembourg take place?

- 5-7 June 2015 and
- 20-22 November 2015

What is Startup Weekend Luxembourg?

Startup Weekend Luxembourg is an intense 54-hour event where local entrepreneurs, developers, designers, marketers, product managers, startup enthusiasts and anyone interested in building a business will come together to share ideas, form teams, and launch a startup. The Technoport (Esch-Belval), Microsoft Luxembourg and Agile Partner are sponsors. For more information, visit www.luxembourg.up.co or follow us on Twitter @swluxembourg.

What is Startup Weekend?

Startup Weekend™ supports the development and expansion of entrepreneurship through events worldwide that educate aspiring entrepreneurs by immersing them in the process of moving an idea to market. Startup Weekend has built a network of more than 55,000 alumni, thousands of volunteer organizers and 100 trained facilitators spread across more than 300 cities in 100 countries. Kauffman Foundation, Google, Microsoft, .Co, Sendgrid and Amazon Web Services are sponsors. For more information, visit www.startupweekend.org or follow us on Twitter @startupweekend.

How can I help?

We are actively looking for financial sponsors to help us cover the organization and logistical costs of the event. We stay however open for any other type of in-kind sponsorship that can help us in the organization of the event in the best possible conditions.

I have further questions...

Please check the appendix of the results of the three first Startup Weekends Luxembourg or contact us at Luxembourg@startupweekend.org – we will be delighted to answer these questions.



Startup Weekend Internet of Things Luxembourg Weekend, June 5 - 7, 2015

Appendix: Results of previous Startup Weekends Luxembourg

Years:	2012, 2013, 2014
Number of editions:	5
Number of participants:	over 325
Number of teams selected:	over 50 project ideas selected in finance, healthcare, education, travel, legal, entertainment, employment, real estate, social...
Number of coaches :	over 45 from corporate, finance and institutional sector.
Number of jury members:	over 20 from corporate, finance and institutional sectors.
Number of sponsors:	over 10
Social Networks and press (as of 09.04.2015)	
Twitter :	2.339 tweets, 1.157 followers
Facebook :	403 likes
Press coverage:	Radio 100,7 ; Luxembourger Wort online; ITNation, ITOne, Silicon Luxembourg, Paperjam, and others.